
Zápisnica zo zasadnutia OcZ obce Tatranská Javorina zo dňa 29.06.2021

Program: 
1. Otvorenie zasadnutia
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3. Schválenie programu rokovania OZ
4. Kontrola plnenia uznesenia

       5. Záverečný účet obce Tatranská Javorina za rok 2020 a stanovisko hlavného kontrolóra k      
           záverečnému účtu, schválenie záverečného účtu obce za rok 2020        

            6. Kultúrna akcia  ANNABAL -  organizačná príprava
           7. Rôzne 
            8. Záver

Prítomní: podľa prezenčnej listiny.
Jozef Gallik,Slávka Gnebusová, Martin Krigovský, Miroslav Michaľák, Andrej Prichocký
Začiatok zasadnutia: o15,30 hod  

K bodu č.1
Zasadnutie  otvorila  starostka  obce  Alena  Pitoňáková.  Privítala  prítomných  a  konštatovala,  že
zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

K bodu č.2
Zapisovateľka: Slávka Gnebusová 
Overovatelia zápisnice: Martin Krigovský, Miroslav Michaľák 

K bodu 3.
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh program OcZ , poslanci nechceli zrušiť žiaden navrhnutý
bod programu, následne schválili program OcZ. Nebol žiaden návrh na doplnenie programu.
Za uznesenie č.108/2021 hlasovali: 
Jozef Gallik,Slávka Gnebusová, Martin Krigovský, Miroslav Michaľák,  Andrej Prichocký  

K bodu 4.
Starostka  informovala  o  plnení  uznesení  z  minulého  obdobia,  uznesenia  boli  splnené,  uznesenie
č.107/2021  –  usporiadanie  ANNABALU  je  v  plnení,  plnenie  tohto  uznesenía  bude  prispôsobené
trvaniu opatrení, ktoré platia  pre pandémiu COVID 19. 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie.
Za uznesenie č.109/2021 hlasovali:
Jozef Gallik,Slávka Gnebusová, Martin Krigovský, Miroslav Michaľák, Andrej Prichocký

K bodu 5.
Hlavný kontrolór obce predniesol návrh záverečného účte obce za rok 2020. Následne predniesol aj
stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce a správu nezávislého audítora za rok 2020.
(Ing. Cibulová Daniela, č. licencie SKAU 061), v správe audítorka podáva vyjadrenie, že obec konala
v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách.
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce za
rok 2020 a správu nezávislého audítora. 
Za rok 2020 činili príjmy spolu:       95 453,92 €
                              výdavky spolu:    91 010,12€
                              hospodárenie obce: + 4 443,80
                              vylúčenie z prebytku (účelová dotácia) 504,00 € 
                              upravené na             + 3 939,80
Prebytok navrhuje použiť na tvorbu rezervného fondu vo výške 10%  t.j. 400,- € na účet rezervného
fondu.



Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje  zákonnú  tvorbu  rezervného  fondu  vo  výške  10%  prebytku
hospodárenia t.j.vo výške 400,00 €.
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje záverečný účet obce a celoročné hospodárenie za rok 2020 bez
výhrad.         
Za uznesenie č. 110/2020 hlasovali: 
Jozef Gallik,Slávka Gnebusová, Martin Krigovský, Miroslav Michaľák, Andrej Prichocký

K bodu 6.
Obecné zastupiteľstvo znovu prehodnotilo usporiadanie ANNABALU a platné opatrenia COVID
19. Určilo dátum akcie 7.8.2021. Prehodnotilo miesto usporiadania,  nakoľko vznikol problém v
lyžiarskom stredisku TAJA. Na zastupiteľstvo bol prizvaný zástupca hotela Montfort, ktorý nám
ponúkol  priestory  a  pomoc  pri  usporiadaní  akcie.  Tak  sa  obecné  zastupiteľstvo  rozhodlo
ANNABAL usporiadať  v  priestoroch  hotela  na  na  lúke  pri  hoteli.  Obec  zabezpečí  program,
tombolu,  varenie  gulášu  ,  vybaví  povolenia  na  usporiadanie  akcie  vo  voľnej  prírode,  hotel
zabezpečí  pódium pre  vystupujúcich  a  bufet  s  občerstvením.  Lavičky  budú  zapožičané  od  ŠL
TANAPu. Začiatok sa plánuje o 14,00 hod.
Za hlasovali:
Jozef Gallik,Slávka Gnebusová, Martin Krigovský, Miroslav Michaľák, Andrej Prichocký

K bodu 7. 
Obecné  zastupiteľstvo  na  návrh  starostky  prejednalo  návrh  rozpočtového  opatrenia  č.1/2021,
ktorého príjem bude tvoriť finančná operácia z prebytku hospodárenia z roku 2020  + 3539,80 € a
poskytnutie dotácie zo štátneho rozpočtu Ministerstva kultúry SR + 4 000,- € . Výdaj bude tvoriť
bežné výdavky na výmenu strešnej krytiny márnice.
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočtové opatrenie č.1/2021
Za uznesenie č.111/2020 hlasovali:
Jozef Gallik,Slávka Gnebusová, Martin Krigovský, Miroslav Michaľák, Andrej Prichocký

Starostka  informovala  OcZ  o  stave  hydrantov  v  obci,  na  základe  informácie  od  pracovníka
Podtatranskej vodárenskej spoločnosti pána Juraja Pjechu. V obci sú určené 2 hydranty pre použitie
hasičov v prípade požiaru v obci, sú plne funkčné. Tieto slúžia aj pre Podspády a Lysú Poľanu. V
obci sa nachádza 8 hydrantov vo vlastníctve PVS. Nie každý je plne funkčný, starostka požiadala p.
Pjechu  o kontrolu a prípadne výmenu nefunkčných hydrantov.

K bodu 8.
Starostka ukončila zasadnutie a poďakovala prítomným poslancom za účasť a aktivitu.
 
Zasadnutie bolo ukončené o 18,00 hod.

Zapísala: Slávka Gnebusová                                      Overil: Martin Krigovský

                                                                                                Miroslav Michaľák 
 

                                                                                 Starostka obce: Alena Pitoňáková


